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БЕОГРАД – Амбасадор Немачке у Србији Волфрам Мас изјавио је данас да не види
промену у сарадњи Београда са Хашким трибуналом у односу на период који је
обухваћен претходним, у суштини позитивним, извештајем главног хашког тужиоца
Сержа Брамерца.

  

"Лично, не видим промену код српске стране у поређедњу са периодом обухваћеним
претходним, у суштини позитивним, Брамерцовим извештајем", рекао је Мас Тањугу.

  

Немачки дипломата је напоменуо да није у потпуности упознат с последњим
коментарима главног хашког тужиоца.

  

"Нисам имао прилике да размотрим шта је тачно рекао господин Брамерц, чија ће свака
оцена бити узета у обзир на састанку Савета министара у октобру", рекао је Мас.

  

Он је изразио очекивање да ће Савет министара донети одлуку о прослеђивању српске
кандидатуре Европској комисији.

  

Брамерц је пре два дана изјавио да Србија још не чини све што може да ухапси кључног
хашког бегунца генерала Ратка Младића и да Европска унија мора да одржи притисак
на Србију како би он био приведен правди.

  

Главни хашки тужилац је рекао да Београд и даље не сарађује у потпуности са његовом
канцеларијом у потрази за наводним покретачем ратних злочина у БиХ, укључујући
масакр у Сребреници и опсаду Сарајева.
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